
                                                                  Zápisnica 

                                       napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

                                                                  konané dňa 10. 5. 2018 

 

Prítomní: 

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Martina BRISUDOVÁ, Mgr. 

Pavel J Á N O Š Í K, Daniel K A M A S, Ján K U L I C H, Zdeněk PITLIAK,  Zdenko  

R A Č K O, Peter S I T O R, Bc. Ján S K Ý P A L A, Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

 

Neprítomní:                          Matej ALBERT, Mgr. Lenka  S O J K O V Á 

 

Primátor:                             Pavel GAVALEC 

Prednosta:                           Ing. Pavel OLŠIAK  

Hlavná kontrolórka:           Ing. Tomáš  Š K R A B Á K 

Zapisovateľka:                   Marta KUPČEKOVÁ 

 

Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta  p. Pavel Gavalec, 

ktorý privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 11 poslancov 

/Mgr. Brisudová, Kamas, Bc. Skýpala prišli pozdejšie/ a preto je uznášaniaschopné. 

 

Kto je za to, aby  overovateľmi zápisnice boli:  1. MVDr. Július BALOG 

                                                                           2. Zdenko RAČKO 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli MVDr. Balog a p. Račko?    

12 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                                                                                                                                                     

Návrhová komisia: 

• Zdeněk PITLIAK 

• Bc. Martina TÓČIKOVÁ 

• Mgr. Pavel JÁNOŠÍK 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

8 za                                                  - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

 

PROGRAM: 

1. Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár   

2. Odpredaj pozemkov na Podhorskej ul. pre Miroslava Nosáľa a Michaelu Nosáľovú 

3. Zmena podmienky predaja pozemkov na Továrenskej ul. pre  EMKOS s.r.o. 

4. Predaj pozemkov pre EMKOS s.r.o. 

5. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých 

v návrhu vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej  zmluvy 

na predaj pozemkov pod radové garáže na Ul. 13.januára v Poltári – 3. kolo 

6. Zámer predaja majetku mesta - knižnica Zelené (stavby s príslušenstvom 

a pozemkami ) pre Zoltána Gyaloga 

7. Schválenie finančných prostriedkov na nákup a montáž tepelných čerpadiel, mestské 

kúpalisko 

8. Zriadenie vecného bremena pre stavbu 10481 - Poltár - ul.13.januára - Posilnenie NNK 

9. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 13 a 14 

10. Rekonštrukcia telocvične Základnej školy, Slobody 2, Poltár 

11. Zberný dvor v meste Poltár 

12. Návrh na udelenie Ceny mesta Poltár pre Materskú školu Sklárska 34, Poltár  
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13. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv na dodanie potravín a v oblasti uzatvárania a dodržiavania 

podmienok nájomných a iných zmlúv a ďalších zákonných postupov v podmienkach ZŠ 

Slobody 2, Poltár  

14. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv v školskej jedálni MŠ Sklárska  

15. R ô z n e - návrhy   

16. Diskusia - interpelácia 

17. Záver 

 

Bc. Tóčiková 

-ospravedlnila Mgr. Brisudovú 

-navrhla doplniť program Rekonštrukcia cesty – garáže 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby sa MsZ riadilo pôvodným návrhom? 

7 za                                                - proti                                      1 sa zdržal hlasovania 

 

Hlasovanie: 

Kto je za návrh Bc. Tóčikovej? 

3 za                                                     2 proti                                   3 sa zdržali hlasovania  

Pitliak                                            MVDr. Balog                            Račko 

Bc. Tóčiková                                  MUDr. Baník                           Kulich 

Mgr. Jánošík                                                                                   Sitor 

 

1. Správa o stave nezamestnanosti v meste Poltár   

   Správa bola predložená písomne, na zasadnutí ju predložil prednosta MsÚ, nakoľko sa p. 

riaditeľka z pracovných dôvodov nemohla zúčastniť zasadnutia MsZ. 

 

UZNESENIE č.195/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

BERIE NA VEDOMIE 

1. správu o stave nezamestnanosti v meste Poltár 

 

9 za                                    - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

 

2. Odpredaj pozemkov na Podhorskej ul. pre Miroslava Nosáľa a Michaelu Nosáľovú 

prednosta 

-p. Nosáľ s manž. zistili, že pozemok užívajú a nemajú ho na LV, chcú si to dať do poriadku 

 

UZNESENIE č.196/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

prevod majetku mesta 

v zmysle §9 a) ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku pozemkov nasledovne: 

 

jedná sa o parcely: 
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CKN č. 1107/3 o výmere: 61 m
2
, druh pozemku: záhrada, 

CKN č. 1108/1 o výmere: 49 m
2
, druh pozemku: trvalý trávnatý porast, 

CKN č. 1109/5 o výmere: 7 m
2
, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvoria. 

 

v katastrálnom území Poltár, zapísaných na liste vlastníctva č. 2356 a celkovej výmere 

117 m
2 

vo výlučnom vlastníctve Mesta Poltár v podiele 1/1 

za kúpnu cenu 1,00 EUR/m
2
.
  
 Celková kúpna cena za odkupované pozemky o výmere 117 m

2
 

je 117,00 € (slovom: stosedemnásť euro) pre: 

 

Miroslav Nosáľ, rodený Nosáľ, narodený 21.04.1980 

a manželka Michaela Nosáľová, rodená Nociarová, narodená 16.06.1984, 

obaja trvale bytom na Sklárska 504/18, Poltár 

Podmienka predaja: 

 zároveň s kúpno-predajnou zmluvou bude podpísaný súhlas s uložením a 

zmluva o uzavretí budúcej zmluvy a zriadení vecného bremena k uloženiu 

plánovanej stoky splaškovej kanalizácie. 

 

9 za                                    - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

/bol prítomný aj Bc. Skýpala/ 

 

-prišiel p. Kamas 

 

3. Zmena podmienky predaja pozemkov na Továrenskej ul. pre  EMKOS s.r.o. 

prednosta 

-tento materiál sme mali viac krát predkladaný na zasadnutí MsZ. Je tam zapracovaná 

pripomienka Mgr. Jánošíka. Pôvodne bolo navrhnutých 10 rokov od nadobudnutia 

nehnuteľnosti, že nebude s tým môcť nakladať, tak ako máte uvedené. Teraz je tam 15 rokov 

a jedna technická vec, ktorú doplnili stavbári. Treba to dať na správnu mieru to uznesenie, 

ktoré predtým bolo prijaté. Ak má byť 15 rokov, tak v takom znení, ako máte predložené. Bolo 

by dobre, keby sme to dali na správnu mieru a pripomienka p. Jánošíka je tam zahrnutá. 

 

primátor 

-len ku tomuto bodu, nemalo by byť uznesenie zrušené a potom schválené nové? 

 

Ing. Cifraničová 

-nepodpísal si ho 

 

prednosta 

-nebolo schválené 

  

Ing. Cifraničová 

-tým, že nebolo podpísané, nebolo schválené 

 

primátor 

-dávam hlasovať, kto je za? 
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UZNESENIE č.197/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

SCHVAĽUJE 

 

zmenu jednej z podmienok prevodu majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

v zmysle §9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku - pozemku nasledovne: 

podľa geometrického plánu číslo 32616881-033/2018 sa jedná o novovytvorenú 

parcelu CKN č. 1536/17 o výmere: 10 000 m
2
, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

za sumu 2,00 EUR/m
2
. Celková kúpna cena za odkupovaný pozemok o výmere 10 000 m

2
 je 20 

000,00 € (slovom: dvadsaťtisíc euro) pre: EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 

Kalinovo, IČO: 48 079 057, v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Upravená podmienka predaja pozemkov: 

 pre prípad, že by kupujúci v lehote do 15 rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti 

predať, darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako 

vecné právo predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich 

vopred predávajúcemu a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. 

Takto dohodnuté predkupné právo ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom 

kupujúceho, 

Dôvody hodné osobitného zreteľa: 

Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho 

podnikanie a zároveň vytvorí nové pracovné miesta pre 20 ľudí v horizonte do 5 rokov od 

vybudovania prevádzky. 

 

8 za                                                                - proti                 2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                                 /Kamas, Mgr. Jánošík/ 

 

4. Predaj pozemkov pre EMKOS s.r.o. 

prednosta 

-to sa týka tej istej veci. Predtým bol zámer, teraz predaj. Predtým to bolo schválené. Toto je 

posledný bod, aby sa táto vec dotiahla do úspešného konca. 

Dávam hlasovať, kto je za? 

 

7 za                                             - proti                            3 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Baník                                                                    Pitliak 

Kulich                                                                               Mgr. Jánošík 

Bc. Skýpala                                                                       Kamas 

Sitor 

Bc. Tóčiková 

Račko 

MVDr. Balog 

 

Návrh nebol schválený. 
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prednosta 

-to je osobitný zreteľ, treba 3/5 väčšinou. Pritom predchádzajúce hlasovanie neprešlo, lebo ak 

chceme to schváliť tomu pánovi, treba 3/5 väčšina. Je to priamy predaj, osobitný zreteľ – 8 

poslancov. Ak ste si to takto nevysvetlili, tým pádom ste neschválili. To predtým ste schválili 

a samotný prevod ste neodsúhlasili 3/5 väčšinou všetkých poslancov. Neprešlo to.  

 

UZNESENIE č.198/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 

NESCHVAĽUJE 

 

prevod majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

v zmysle §9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku - pozemku nasledovne: 

podľa geometrického plánu číslo 32616881-033/2018 sa jedná o novovytvorenú 

parcelu CKN č. 1536/17 o výmere: 10 000 m
2
, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 

v katastrálnom území Poltár, vytvorenej z parciel č. CKN 1536/1 (časť parcely), 

CKN 1536/3, CKN 1536/4, CKN 1537, CKN 1538, druh pozemkov: zastavané plochy 

a nádvoria, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere k celku a 

ktoré sú vedené na liste vlastníctva č.1, 

za sumu 2,00 EUR/m
2
. Celková kúpna cena za odkupovaný pozemok o výmere 

10 000 m
2
 je 20 000,00 € (slovom: dvadsaťtisíc euro) pre: 

EMKOS s.r.o., Hviezdoslavova 109/6, 985 01 Kalinovo, IČO: 48 079 057, 

v zastúpení: Ing. Milan Michálek - konateľ spoločnosti. 

Podmienky predaja pozemkov: 

 ak kupujúci s plánovanou výstavbou nezačne do 1 roka od právoplatnosti rozhodnutia 

o prevode týchto pozemkov, má predávajúci nárok na vrátenie pozemkov za rovnakých 

podmienok ako ich nadobudol kupujúci, 

 pre prípad, že by kupujúci v lehote do .... rokov chcel nadobúdané nehnuteľnosti 

predať, darovať alebo inak scudziť iným osobám, v kúpnej zmluve bude riešené ako 

vecné právo predkupné právo, ktoré spočíva v povinnosti kupujúceho ponúknuť ich 

vopred predávajúcemu a to za rovnakých podmienok ako ich nadobudol kupujúci. 

Takto dohodnuté predkupné právo ako vecné právo pôsobí aj voči nástupcom 

kupujúceho, 

 všetky prípojky inžinierskych sietí a prístupovú komunikáciu vybuduje kupujúci na 

vlastné náklady. 

Dôvody hodné osobitného zreteľa: 

Zámerom žiadateľa je na pozemkoch vybudovať výrobné priestory, čím rozšíri tak jeho  

podnikanie a zároveň vytvorí nové pracovné miesta pre 20 ľudí v horizonte do 5 rokov od 

vybudovania prevádzky. 

 

5. Schválenie podmienok verejnej obchodnej súťaže obsiahnutých 

v návrhu vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej  zmluvy 

na predaj pozemkov pod radové garáže na Ul. 13.januára v Poltári – 3. kolo 
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prednosta 

-VOS sa môžu zúčastniť aj fyzické a právnické osoby, podnikatelia, živnostníci, a. s.. Sídlo 

musia mať na území mesta Poltár. Majú nárok na 1 garáž. To je jediná zmena, ktorá je 

v podmienkach schválená. 

 

hlavný kontrolór 

-je tam nesúlad, čo sa týka zmluvy čl. 3, prvá veta je uzavretie kúpnej zmluvy do 30 dní od 

nadobudnutia, čl. 4, ods. 2 máme do 30 pracovných dní. Bolo by to ujednotiť. 

 

primátor 

-on by zmenil na 30 pracovných dní  

 

Kto je za ujednotenie? Tak toto zmeníme, ako bola pripomienka, kto je za? 

9 za                                         - proti                          1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                    Mgr. Jánošík 

UZNESENIE č.199/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

podmienky verejnej obchodnej súťaže 

obsiahnuté vo vyhlásení verejnej obchodnej súťaže na uzavretie kúpnej zmluvy  

v zmysle §9a) ods.1 písm.a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, týkajúcich sa prevodu nehnuteľného majetku: 

 

pozemkov, ktorých Mesto Poltár je výlučným vlastníkom v celosti 1/1 v pomere 

k celku, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár, obec Poltár, vedené na liste 

vlastníctva č.1 nasledovne: 

parc.č. CKN 1992/15 o výmere: 30 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, 

CKN 1992/16   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/17   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/18   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/19   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/20   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/21   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1992/22   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/38   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/39   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/40   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/41   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/42   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/43   29 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/44   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/45   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/46   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/47   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/48   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/49   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/50   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/51   30 m
2
,   ostatná plocha, 
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CKN 1994/52   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/53   31 m
2
,   ostatná plocha, 

           CKN 1994/54 o výmere: 30 m
2
, druh pozemku: ostatná plocha, 

CKN 1994/55   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/56   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/57   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/58   31 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/59   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/60   30 m
2
,   ostatná plocha, 

CKN 1994/61   31 m
2
,   ostatná plocha, 

o celkovej výmere 961 m
2
, 

 

podľa predloženého návrhu. 

 

6. Zámer predaja majetku mesta - knižnica Zelené (stavby s príslušenstvom 

a pozemkami ) pre Zoltána Gyaloga 

prednosta 

-nehnuteľnosť bola vyhlásená ako nepotrebná pre mesto. Bol tam nejaký záujemca, ktorému 

odpredaj nebol schválený. Dostali sme ďalšiu žiadosť. Máte navrhnutú cenu v súlade so 

zásadami po znížení. 

 

p. Pitliak 

-Zelené prišlo o viacej nehnuteľností stavaných v akcii „Z“ Týmto prídeme o poslednú 

kultúrnu ustanovizeň. Je proti odpredaniu. To je hanba, že v r. 2011 odsúhlasili vyradenie 

budovy z evidencie. Žiada naspäť o zaradenie. 

 

Hlasovanie: 

Kto je odpredaj? 

1 za                                                   2 proti                        7 sa zdržali hlasovania 

MVDr. Balog                               Bc. Tóčiková                  MUDr. Baník 

                                                           Pitliak                      Kulich 

                                                                                           Bc. Skýpala 

                                                                                           Sitor 

                                                                                          Mgr. Jánošík 

                                                                                          Kamas 

                                                                                          Račko 

Návrh nebol schválený. 

       
UZNESENIE č.200/20108 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

 

NESCHVAĽUJE  

zámer prevodu majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

v zmysle § 9 a) ods.8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, týkajúcich sa 

prevodu nehnuteľného majetku Mesta Poltár  a to: 

      
Pozemky: PARCELY registra „C“ evidované na katastrálnej mape k. ú. Zelené: 

- parcela č. 117/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 332 m
2 

- parcela č. 117/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 112 m2 
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- parcela č. 118/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere 436 m2
 

- parcela č. 118/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere   40 m2
 

 

  Stavby: 

- knižnica so súpisným číslom 37 na pozemku parcela CKN č. 117/1 

- hospodárska budova  bez súpisného čísla na pozemku parcela CKN č. 118/4, 

- sklad bez súpisného čísla na pozemku  parcela CKN č. 117/2, 

 

s príslušenstvom (ploty, vonkajšie úpravy), 

 

v celosti 1/1 v pomere  k celku, ktoré sú zapísané na liste vlastníctva č. 1 v k. ú. Zelené 

                                            
pre  Zoltána Gyaloga, nar. 16.9.1957, bytom Ľudovíta Štúra 1256/2, 984 01 Lučenec za kúpnu cenu 13.200,- 

EUR. 

 

Dôvodom osobitného zreteľa je, že predmetné stavby sú klasifikované ako nepotrebný 

a nevyužiteľný majetok Mesta Poltár od r. 2011 (Mestské zastupiteľstvo v Poltári na svojom 

zasadnutí  dňa 5.5.2011 Uznesením č. 6/2011 schválilo pod bodom II/A/3/a/ zrušenie knižnice 

v mestskej časti Poltár – Zelené. Vyhlásené dve verejné obchodné súťaže na odpredaj daných  

nehnuteľností boli neúspešné.  

Pán Zoltán Gyalog, bytom Ľudovíta Štúra 1256/2, 984 01 Lučenec, po odkúpení má záujem 

zrekonštruovať stavby za účelom bývania. 

 

7. Schválenie finančných prostriedkov na nákup a montáž tepelných čerpadiel, mestské 

kúpalisko 

prednosta 

-tento problém bol už aj na predchádzajúcom MsZ. Firma, ktorá kúpalisko stavala, robila 

viacej takýchto projektov na východnom Slovensku. Zaslali predbežnú cenovú ponuku, zvolali 

sme dozornú radu MsPS. Tam to bolo podporené. 35.000 je celková suma. Jedná sa o 6 

tepelných čerpadiel, ktoré budú dokurovať vodu. Sami by sme mali regulovať, kde koľko tepla 

pustíme. 

 

Mgr. Jánošík 

-aká je  možnosť zvýšenia teploty vody, keď bude viac ako 28 stupňov, aby potom hygiena 

nepozastavila 

 

prednosta 

-keď bude teplá, nepôjdu čerpadlá. 28 stupňov je minimálna teplota. 

 

p. Kamas 

-aby to nebolo predražené 

 

prednosta 

-oni to robili, vyznajú sa do rozvodov 

 

p. Kulich 

-keď do toho vrazíme 35.000, či nám to prinesie viac peňazí zo vstupného? 

 

primátor 

-ľudia nechodili kvôli tomu, lebo bola studená voda 
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UZNESENIE č.201/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

 

finančné prostriedky v sume 35 000,00 € 

 

na dodávku a montáž tepelných čerpadiel ako nový zdroj tepla technológie ohrevu vody v 

bazénoch Mestského kúpaliska, ktoré je vo vlastníctve Mesta Poltár. 

 

10 za                                                     - proti                               - sa zdržal hlasovania 

 

8. Zriadenie vecného bremena pre stavbu 10481 - Poltár - ul.13.januára - Posilnenie NNK 

prednosta 

-jedná sa o posilnenie elektriky do budovy Trčanovcov.  

Cez cestu je elektrická rozvodňa s tým, že to ide cez naše pozemky. Firma, ktorá to ide 

realizovať, nás požiadala o zriadenie vecného bremena pre energetikov, ktorí nám následne 

budú platiť tú výšku 1 €/m2 na dotknutých pozemkoch, ktoré sú vo vlastníctve mesta. 

 

Ing. Cifraničová 

-zmluvu doteraz nedoručili. Prišiel list, že to bude odplatné vecné bremeno. Potom zmluvu 

poslali na bezplatné vecné bremeno. Nesedelo to so žiadosťou. Doteraz druhú zmluvu 

neposlali. Ona našla, že väčšinou im dávajú bezodplatne. Ale žiadosť prišla, že bude odplatne 

vecné bremeno. Držala sa toho, ako žiadali. Dali si to urobiť externej firme. 

 

prednosta 

-teraz si povedala že to čo si predložila. nemusí byť pravda a ak chcete, aby sme ešte raz 

nemuseli dávať do MsZ, bolo by to elegantnejšie teraz to tak spraviť a do budúcna máme 

o problém menej. Teraz by sme mali schváliť bezodplatne. 

 

Hlasovanie: 

Kto je za návrh tak, ako povedala Ing. Cifraničová, bezodplatne? 

10 za                                              - proti                                                - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č.202/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E  

zriadenie bezdoplatného časovo neobmedzeného vecného bremena v prospech vlastníka 

stavby „10481 – Poltár – ul. 13. januára  posilnenie NNK“ pre Stredoslovenská distribučná, 

a.s. Žilina, na základe zmluvy o budúcej zmluve, ktorá tvorí prílohu uznesenia, na novo 

pokladané káble na pozemkoch vo vlastníctve mesta.    

Jedná sa o pozemok EKN parcela č. 1548/1, ktorý je zapísaný na liste vlastníctva č. 

2356 k.ú. Poltár, pozemky CKN parcela č. 1995/2  a EKN parcela č. 1040/9, ktoré sú 

zapísané na liste vlastníctva č. 1 k. ú. Poltár. 

 

10 za                                              - proti                                                - sa zdržal hlasovania 
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9. Návrh na zmenu rozpočtu RO č. 13 a 14 

UZNESENIE č.203/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 13 
 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 312        Suma 

- Prenesený výkon ZŠ Slobody   -49 740,00 

- Prenesený výkon ZŠ Školská    -17 954,00 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 09.1.2.1, 09.2.1.1 Primárne a sekundárne vzdelávanie 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 600 Bežné výdavky ZŠ Slobody   -49 740,00 

- 600 Bežné výdavky ZŠ Školská   -17 954,00 

 

10 za                                                - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č.204/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 14 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

V príjmovej časti rozpočtu: 

Ekon. klasifikácia 110        Suma 

- Dane z príjmov       19 000,00 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 632 Energie      - 16 000,00 

 

Funkčná klasifikácia 08.1.0 Rekreačné a športové služby 
-10- 

Ekon. klasifikácia          Suma 

- 713 Nákup strojov, prístrojov, zariadení    35 000,00 

 

10 za                                                - proti                                   - sa zdržal hlasovania 
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10. Rekonštrukcia telocvične Základnej školy, Slobody 2, Poltár 

prednosta 

-z Ministerstva školstva vieme dostať dotáciu. Je potrebný výpis uznesenia so spoluúčasťou  

10 %. Suma je 150.000 bez dane. 

 

MUDr. Baník 

-požiadal o podporu pri hlasovaní 

 

UZNESENIE č.205/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

  S C H V A Ľ U J E 

spolufinancovanie vo výške 10 % z požadovanej výšky dotácie  na Rekonštrukciu telocvične 

Základnej školy, Slobody 2, Poltár 

 

10 za                                                - proti                                   - sa zdržal hlasovania 

 

11. Zberný dvor v meste Poltár 

prednosta 

-máme možnosť zriadiť v priestoroch MsPS zberný dvor, kde vieme ľuďom zlepšiť služby, 

ktorí separujú. Celkové oprávnené výdavky sú. 370.000 s daňou, 5 % 18.414, 278. 

 

Mgr. Jánošík 

-či sa budú zvyšovať poplatky za odpad 

 

primátor 

-dnes ešte nevieme. Dostali sme  cez EÚ 4 mil. €, kde sa robí triediaca linka. Iba 30 % by 

malo ísť na skládku, ostatné by sa malo spracovať. 

 

UZNESENIE č.206/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

- predloženie ŽoNFP s názvom projektu: Zberný dvor v meste Poltár v rámci     

  výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2017-32 

- výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 18 414,28 EUR  

  z celkových oprávnených výdavkov projektu 

 

9 za                                                - proti                                  1 sa zdržal hlasovania 

                                                                                                         Kamas 

 

12. Návrh na udelenie Ceny mesta Poltár pre Materskú školu Sklárska 34, Poltár  

MVDr. Balog 

Bola schválená Smernica na udeľovanie Čestného občianstva a Ceny mesta Poltár. Potom 

citoval, komu môže byť Cena mesta udelená a odôvodnenie návrhu na udelenie Ceny mesta 

pre MŠ, Sklárska 34 na odporúčanie komisie školstva. V tomto roku oslávia 40. výročie 

svojho vzniku. 
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UZNESENIE č. 207/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

S C H V A Ľ U J E 

udelenie Ceny mesta Poltár  pre Materskú školu Sklárska 34, Poltár za kvalitnú výchovu  

a vzdelávanie, za podporu a rozvoj mladých talentov, za  vytváranie podmienok pre  

propagáciu tradičných hodnôt, za uchovávanie špecifík a zvláštností regionálnych tradícií, za 

kultúrny rozvoj a šírenie dobrého mena mesta Poltár 

 

10 za                                                  - proti                              - sa zdržal hlasovania 

 

13. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv na dodanie potravín a v oblasti uzatvárania a dodržiavania 

podmienok nájomných a iných zmlúv a ďalších zákonných postupov v podmienkach ZŠ 

Slobody 2, Poltár  

hlavný kontrolór 

-bola vykonaná kontrola na základe plánu práce zameraná na overenie kontroly zákonnosti a 

hospodárnosti nakladania s finančnými prostriedkami v rámci zmlúv na dodanie potravín a v 

oblasti uzatvárania a dodržiavania podmienok nájomných a iných zmlúv a ďalších zákonných 

postupov v podmienkach ZŠ Slobody 2, Poltár.  

Potom svoju správu okomentoval. 

Bolo identifikovaných 8 nedostatkov, ktoré sú popísané v časti III. 

 

1) Nedodržanie postupov stanovených internou smernicou pre zákazky s nízkou hodnotou, 

nesprávne stanovenie limitov pre zákazky s nízkou hodnotou v internej smernici a 

nepreukázateľnosť dodržania, resp. nedodržanie ustanovení § 117 zákona o verejnom 

obstarávaní  

 

2) Nestanovenie splatnosti nájomného v zmluvách o nájme nebytových priestorov v súlade so 

zákonom o nájme a podnájme nebytových priestorov  

 

3) Nezverejnenie niektorých povinne zverejňovaných zmlúv a uzatvorených dodatkov na 

webovom sídle povinnej osoby v zmysle zákona o slobode informácií  

 

4) Nevykonávanie základnej finančnej kontroly v zmysle zákona o finančnej kontrole  

 

5) Nedodržiavanie zmluvných podmienok stanovených v zmluvách uzatvorených s 

dodávateľmi potravín 

 

6) Neuvádzanie účtovacieho predpisu na krycích listoch k potravinovým faktúram v zmysle 

zákona o finančnej kontrole  

 

7) Nezverejňovanie údajov o prijatých faktúrach na webovom sídle povinnej osoby v zmysle 

zákona o slobode informácií  

 

8) Nepostupovanie v zmysle čl. III, bodu 2. Zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 

08.06.2015 pri vystavovaní faktúr za dodávky tepelnej energie zo strany povinnej osoby  
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Nedostatky boli akceptované. V stanovenom termíne bola predložená správa o plnení 

opatrení. 

 

Bc. Skýpala 

-mal pripomienku, aby vyberali z viacerých ponúk. V zmluvách sa nerieši zvyšovanie sumy 

počas trvania zmluvy. 

 

hlavný kontrolór 

-je riešené, ale nie dodržiavané 

 

Bc. Tóčiková 

-dodávateľ, ktorý je pre školy, ktoré patria VÚC, podpísal zmluvu a keď vybehli ceny, oni 

znášali riziko 

 

Bc. Skýpala 

-môže sa stať, že niekto vyhrá súťaž s nereálnou ponukou a v priebehu roka zvýši sumu 

 

Mgr. Slavkovský 

-vyjadril sa k zmluvám k 5 %. To bola ich nastavená hodnota prekročenia limitu. 5 % zahŕňa 

globál všetkých komodít. Pri analýze by bolo treba brať do úvahy všetky komodity a potom 

zistiť, či prekročená cena je 5 %. Zákon o verejnom obstarávaní dáva voľnú ruku pri 

obstarávaní potravín, aby sa do predaja mohli zapojiť regionálni dodávatelia.   Zákazka 

s nízkou hodnotou je stanovená na 200.000. Pri potravinách je to špecifická komodita, kde sa 

dôraz kladie na kvalitu. S dodávateľmi sú spokojní. 

 

hlavný kontrolór 

-zákon tak, či tak  dodržiavať musíte a aby bol v súlade, ten limit by mal byť stanovený. Úrad 

pre verejné obstarávanie to odporúča. 

 

UZNESENIE č. 208/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

správu o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv na dodanie potravín a v oblasti uzatvárania a dodržiavania 

podmienok nájomných a iných zmlúv a ďalších zákonných postupov v podmienkach ZŠ 

Slobody“ 

 

10 za                                             - proti                                               - sa zdržal hlasovania 

 

4. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv v školskej jedálni MŠ Sklárska  

hlavný kontrolór 

-kontrola bola vykonaná v MŠ, ktorá patrí pod mesto. Bola zameraná na nakladanie  

s finančnými prostriedkami. V rámci zmlúv v školskej jedálni boli zistené 4 nedostatky. 

Prvý sa týkal nedodržania ustanovení § 117 nového zákona , resp. § 9 ods. 9 starého zákona.  
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Tovary boli dodávané na základe starších zmlúv z r. 2003 , 2009. 

Mesto nemá platnú smernicu k zákazkám s nízkou hodnotou, nemáme limity. K uzavretým 

zmluvám nebola dokumentácia. 

Tým nebolo preukázané dodržiavanie zákonných podmienok. Archivácia je 5 rokov, čiže 

niektoré už nemuseli byť v archíve. 

Mesto nezverejňuje súhrnnú správu s nízkou hodnotou nad 5.000 €. 

Druhý  nedostatok sa týkal niektorých povinne zverejňovaných zmlúv na webe. Jedná sa o 5 

zmlúv. Tiež nebola vykonaná základná finančná kontrola v prípade uzatvorených 

potravinárskych zmlúv. 

Faktúry zverejňované na internete, nie sú zverejňované údaje o nich v rozsahu v zmysle 

zákona. Bolo tiež dané odporúčanie, ktoré sa týka splatnosti faktúr. Termín na odstránenie 

bol 4. 5. Zatiaľ opatrenia neboli doručené.  

 

Bc. Skýpala 

-mesto nemá platnú smernicu o zákazkach s nízkou hodnotou 

 

hlavný kontrolór 

-bola zrušená uznesením v r. 2015. Odporúča sa smernica a je potrebná, aby bol zabezpečený 

spôsob, akým vyberať dodávateľov. Podlimitné a nadlimitné zákazky majú stanovené postupy. 

Podmienky sú stanovené v zákone. 

 

prednosta 

-my to aj bez smernice robíme, nebránime sa tomu. Nie je problém to aplikovať aj do školy. 

 

Bc. Skýpala 

-ak nie sú často zmeny v zákone, tak by bolo dobre schváliť smernicu. Ak nemá podľa čoho 

hlavný kontrolór vykonať kontrolu, tak sa to nedá kontrolovať. 

 

Bc. Tóčiková 

-do 4. mája mali predložiť písomný súhlas splnených opatrení prijatých na základe 

nedostatkov 

 

hlavný kontrolór 

-nebolo doručené 

 

p. Zavaterníková 

-dala to do podateľne 
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hlavný kontrolór 

-k nemu sa to nedostalo 

 

UZNESENIE č.209/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

správu o výsledkoch kontroly zákonnosti a hospodárnosti nakladania s finančnými 

prostriedkami v rámci zmlúv v školskej jedálni MŠ Sklárska 

 

10 za                                                - proti                                 - sa zdržal hlasovania   

 

Rôzne: 

Bc. Tóčiková 

-kedy začneme asfaltovať Zelené a Ul. podhorskú 

 

primátor 

-keď všetko prebehne 

 

Bc. Tóčiková 

-konštatovala, že dostali správu ohľadom kanalizácie na Ul. podhorskej, kde je uvedená 

dimenzia rúr pre kanalizáciu „tristovka“  a v dľžke 878 m. Opýtala sa tiež, kto nebol ochotný 

podpísať a ktorí neboli oslovení? 

 

Ing. Cifraničová 

-je to zoznam všetkých, ktorí nemajú uzavreté zmluvy. Sú aj takí, ktorí neboli oslovení napr. 

Kretovci v Čechách. Keď bude jasné, kadiaľ pôjde trasa, bude to známe. Žltou sú vyznačení 

vlastníci, ktorých ba sa nedotýkalo položenie kanalizácie, ale by iba zasahovalo ochranné 

pásmo. 

 

Bc. Tóčiková 

V tejto dľžke a dimenzii sa cena pohybuje cca 150.000. Tu padla suma 1 mil. €. 

Do budúceho MsZ týchto ľudí oslovíme? 

 

primátor 

-nevidí v tom problém 
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prednosta 

-robili sme  s tým. Poslanci, ktorí bývali v tejto časti, sami boli sklamaní z postoja viacerých 

ľudí, ako sa k tomu stavajú a neverili, že niekto je proti kanalizácii. Susedovci, vtedajší 

poslanci, u nich neuspeli, hoci sa im ide v ústrety. Ak sa na tom robí 4 roky, sused susedovi by 

mohol dohovoriť. Už tri krát sa prekladala trasa, lebo stále im niečo nesedelo. To nie je tak, 

že mesto nechce. 

 

Bc. Tóčiková 

-názory ľudí sa menia, prečo ich neotravujete? 

 

Mgr. Jánošík 

-musí sa znova začať. Ak to chceme robiť a vyšlo by to 200.000, môžeme robiť. Milión je veľa. 

Trvá to od r. 2004, kedy sa robila kanalizácia inde. 

Treba znova získať podpisy. 

 

p. Kamas 

-treba im dať 1.500 €, alebo im môžeme dať výzvu, nech každý ukáže, kde dáva odpad 

a sankcionovať ich vieme. Máme MsPS a môžeme to urobiť sami. Iba treba zistiť, či máme na 

toto živnosť. 

 

MUDr. Baník 

-dohodli sme sa s vedúcou stavebného oddelenia, že do nasledujúceho MsZ osloví všetky 

dotknuté osoby a na ďalšom sa môžeme dohodnúť na postupe, projektovej dokumentácii 

a finančnom zabezpečení. 

 

Bc. Skýpala 

-13. 4. dostali e mail od hlavného kontrolóra, kde poslal prehľad zmien novely o Obecnom 

zriadení, za čo sa poďakoval 

-do 2. 5. mohli obce žiadať 30.000 na elektromobily 

 

primátor 

-podali sme žiadosť na ministerstvo a ak nám schvália požiadame o 5 % . Uvažujeme aj 

o tom, žeby MsPS robil službu prevoz na polikliniku. 

 

MVDr. Balog 

-aké sú právne následky, keď neodsúhlasíme, že berieme na vedomie 

 

hlavný kontrolór 

-zákon hovorí, že treba hlasovať o všetkom 

 

MVDr. Balog 

-hlasovať proti zmene programu, ktoré navrhla Bc. Tóčiková preto, lebo je to vážny problém 

a materiál by mal byť pripravený dopredu 

 

Bc. Tóčiková 

-mohli sme o tom iba diskutovať, situácia je tam vážna 

 



-16- 

Mgr. Jánošík 

-stretli sa tam s cca 30 ľuďmi, ktorí tam garážujú. Spodné garáže sú vytopené, musia to čistiť 

a potom im to znova zaleje. Treba poriešiť dažďovú vodu, zviezť vodu zo striech, cestu 

odvodniť. Naposledy to bolo dobre urobené v r. 2003. Je to pre občanov. 

 

Bc. Skýpala 

-mohli by sme prijať uznesenie a do ďalšieho MsZ aspoň cenové ponuky. Povieme im, čo 

požadujeme. 

 

primátor 

-pred 2 rokmi sme sa tým zaoberali. Nešťastné riešenie je, že garáže naspodku sú utopené. 

Ponuky, ktoré boli, veľmi veci neriešia. Mal by nastúpiť projektant, ktorý by povedal, kde 

zviezť dažďovú vodu. Všetky „čatorne“ sú zvedené na cestu a celá plocha na garážach čo je, 

vymýva. Musíme ísť do hľbky viac ako 30 cm. Spodné garáže majú základy 10 – 15 cm, tak 

zídeme pod základy. Nikto nezaručí, či im garáže nepopraskajú. To sa riešilo pred 2 rokmi. 

Treba zadať projektantovi, ísť do hľbky 30 cm, vysypať štrkom a dať asfalt. 

 

p. Kamas 

-na asfalte zostávajú jamy, betón je trvácnejší. 

 

Bc. Tóčiková 

-keďže je členkou návrhovej komisie, prečítala návrh na uznesenie, ktorý je prílohou 

zápisnice. 

 

Mgr. Jánošík 

-prečítal e mail p. Krahulca 

 

Mgr. Brisudová 

-tento problém je dlhodobý, mali by sme ho riešiť Poslanci boli na tvare miesta a pýtali sa, 

aké majú občania problémy. Hovorili, čo všetko je potrebné urobiť a z praktického hľadiska 

vznikol návrh na uznesenie. Mali by sme sa intenzívne zaoberať komunikáciou a nájsť 

riešenia. Bude to pozitívny signál pre ľudí. Nechceme, aby im tieklo do garáží a bola prašná 

cesta. Nie je uvedená ani konkrétna suma na realizáciu. Pamätá si na obdobie, keď bol na to 

upozorňoval p. Skýpala a riešil to na MsZ. Začnime už tento problém riešiť. 

 

MUDr. Baník 

-keď bolo uznesenie pripravené, mohol byť návrh zaslaný do emailu, mohli sme sa pripraviť. 

Nemá s návrhom problém, len či by sa nedal zredukovať na projektové riešenie, lebo v návrhu 

je už aj technické riešenie. Asfalt je nebezpečná vec  v ploche, ktorá nie je odkanalizovaná. 

Nie je priepustný. Čo ak projektant navrhne vhodnejší materiál. Aby v uznesení nebola vrstva 

asfaltu, ale zobrali by sme do úvahy technické riešenie projektanta. 

 

primátor 

-odporúča nechať projektantovi. Za dažďovú vodu budú platiť všetci a poplatky stúpnu. 

Oslovíme viac projektantov, ktorí budú schopní toto urobiť a pripraviť do ďalšieho MsZ. 

Budeme vedieť aj cenu. Treba to riešiť. 
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Bc. Tóčiková 

-namiesto vyasfaltovanie dáme spevnenie  cesty. Neviem, čo to zo stavebného hľadiska 

charakterizuje. Môžeme doplniť vybetónovanie, príp. zámková dlažba. 

Potom upravila návrh na uznesenie tak, že namiesto asfaltovania bude neprašný povrch cesty. 

 

UZNESENIE č.210/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

UKLADÁ 

Mestu Poltár zabezpečiť vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu 

príjazdovej cesty na C KN p. č. 1738/1, p. č. 1738/2, k. ú. Poltár, na ul. 13. januára a to 

odstránením navezených vrstiev štrku, zhutnením podkladu, vybudovaním 

funkčného odtoku dažďovej vody, zabezpečením spádu z dvorov medzi garážami a 

neprašný povrch cesty a pripraviť realizáciu stavby za účasti Mestského podniku služieb 

 

11 za                                       - proti                              - sa zdržal hlasovania 

 

UZNESENIE č.211/2018 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

odmeňovanie bezpríspevkových darcov krvi, ktorí získali plaketu Dr. Jánskeho v r. 2017 

nasledovne:  

Diamantová plaketa 50 €  

Zlatá plaketa 35 €  

Strieborná plaketa 25 €  

Bronzová plaketa 15 €  

Za humanitu, obetavosť a dobrovoľnú službu II. stupňa 70 €  

 

11 za                                       - proti                              - sa zdržal hlasovania 
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Diskusia: 

p. Pitliak 

-aká je situácia za „Zeleňanský most“ 

-pripomenul za chodník na železničnú stanicu 

 

primátor 

-volal za most, aby mohli v máji začať robiť, len ten rozpočtár, ktorý tú sumu čo máme 

odsúhlasil, aby sa odčlenilo, čo sa dá a nedá spraviť za tieto peniaze. Sľúbil, že do včera to 

urobí a prepošle. 

 

Ing. Cifraničová 

-neprišlo nič 

 

primátor 

-dlažbu vyrábajú a tam, kde bude treba sa chodníky urobia  
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p. Pitliak 

-knižnica sa nepredá, treba kultúrne centrum, alebo denný stacionár 

-prečo bol MVDr. Balog za odpredaj 

 

MVDr. Balog 

-videl fotky, v akom stave je budova, budovu len zbúrať 

 

primátor 

-minule sa dohodlo, že poslanci tam pôjdu pozrieť, nestalo sa tak 

 

Mgr. Brisudová 

-bola v exteriéri budovy, je to jedna z najstarších budov. Priečelie je veľmi pekné. Strecha je 

zničená, je to problém. My sme tiež na vine. Mali sme vyčleniť finančné prostriedky na 

rekonštrukciu. Bude treba obrovský balík peňazí a je na nás, či sa ten balík nájde, alebo 

nenájde. A to, že „zeleňanci“ nemajú priestor, kde by sa stretávali, je pravda. Hlasovanie 

ukázalo to, že poslanci budovu odpredať nechcú. 

 

prednosta 

-za tie roky, čo sa to neopravilo, sa napáchalo veľa škody. Za tie isté peniaze postavíme novú 

budovu. 

 

Mgr. Brisudová 

-skúsme si dohodnúť termín 

 

MVDr. Balog 

-pred MsZ 

 

primátor 

-pol hodiny pred MsZ sa pôjde pozrieť 

 

Mgr. Jánošík 

-v OFSAJD BARE bola ukončená prevádzka, kto to teraz prevádzkuje 

 

primátor 

-neviem 

 

Bc. Tóčiková 

-každú druhú nedeľu to prevádzkujú, keď je futbal 

 

MUDr. Baník 

-v novembri 2017 bol ukončený nájom v OFSAJD BARE, kde to prevádzkované nebolo a ani 

nebol záujem, aby prevádzkovali tam pohostinské zariadenie. Na základe SFZ a zákona 

o športe Sklotatran bol oslovený, že neposkytuje občerstvovacie služby na nedeľné zápasy. 
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Takže sme oslovili možných kandidátov, ktorí boli ochotní tam v nedeľu prísť s mobilnou 

pokladňou, aby spľňali všetky daňové a živnostenské podmienky, ktoré má. Je podpísaná 

spolupráca medzi Emilom Kurjančíkom a Sklotatran Poltár o tom, že nám poskytne 

občerstvenie cez nedeľné zápasy. Urobil to 2 x, lebo sme mali iba 2 nedeľné zápasy, teda 3 x 

a urobí to ešte 3 x. 

 

Bc. Tóčiková 

-je to v mestských priestoroch, musíme odsúhlasiť nájomnú zmluvu a platiť nájom 

 

MUDr. Baník 

-v priestoroch Sklotatran a Sklotatran má s ním písomnú dohodu o spolupráci a poskytovaní 

reštauračných služieb 

 

Bc. Tóčiková 

-prenájom mestských priestorov nemôže mať Sklotatran. Zmluva musí byť podpísaná 

s mestom. 

 

MUDr. Baník 

-oslovil niekoľkých prevádzkovateľov a každý povedal, že je to blbosť prísť na jednu nedeľu 

poobedie. Ak pôjdeme do iných nájomných zmlúv, tak nenájdeme nikoho. 

 

Bc. Tóčiková 

-urobme krátkodobú zmluvu, dajme nájom, ako hovoria zásady 

 

MUDr. Baník 

-oslovím pána, či bude ochotný 

 

Mgr. Jánošík 

-predložil 30. 11. návrh na uznesenie MsZ. Ide o plán zasadnutí MsZ, ktorý nebol podpísaný. 

Dohodli sme sa kvôli tomu, že budú všetci chodiť. Termín, ktorý Ty navrhneš, kvôli tomu 

nedodržujú, lebo sčasti sme oboznámení s týmto. Ďalšie MsZ by malo byť 24. 5. a 21. 6. 

Aspoň jedno keby si vedel dodržať. Treba schváliť 6 mesiacov dopredu termíny. V januári 

zase neprešli. Ani na tomto sa nevieme dohodnúť. 

 

p. Kamas 

-aj občania si musia naplánovať 

 

prednosta 

-riadne MsZ je zvolané týždeň dopredu 

 

Mgr. Jánošík 

-24. 5. Je akceptovateľné MsZ? 
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primátor 

-nie, v máji už nebude 

 

Mgr. Jánošík 

-tak bude 21. 6.? 

 

primátor 

-okolo 21. 6, dohodli sme sa štvrtky, tak sa snažíme tak schádzať. Dnes Vám neviem povedať, 

kde budem. 

 

prednosta 

-mne je to jedno, kedy sem prídeme, ale keď primátorovi príde pozvánka a má to v ten deň, 

treba aby tam bol. 

 

p. Kamas 

-prečo na obciach majú po pracovnej dobe? 

 

Mgr. Brisudová 

-chcela by na budúce MsZ pripraviť rozpočtové opatrenie v spolupráci s mestom. Jedná sa 

o dva súbory, ktoré pôsobia v našom meste: ženský spevácky zbor a folklórny súbor, ktorí 

nedopatrením nemajú žiadny rozpočet. Chcela by, aby tieto súbory, ktoré ju oslovili osobne, 

oslovili zo strany mesta, aby dali návrh na rozpočet, lebo v súčasnosti idú pre nich financie 

z komisie kultúry, ktorej bol navýšený rozpočet a tým pádom, že kroje sú finančne náročné 

 a folklórny súbor nás reprezentuje, aby sa rozpočet pre obidve inštitúcie dal ako podpoložka 

kultúry. Suma by mala vyjsť na základe konzultácie s vedúcimi súborov a finančným 

oddelením.. Po minulé roky mali rozpočet a tým, že sa znížil rozpočet kultúry, úplne sa vytratil 

rozpočet obidvoch inštitúcií. Kultúrna komisia to nemôže sanovať. Každá by musela sanovať, 

športová niečo zo športu ...  P. Štrbová nech odkonzultuje s vedúcimi a potom prípadne, aby 

jej dala vedieť, aby prišla, aby to dali nejakým spôsobom dokopy. V prípade vedúcich, ak 

budú chcieť, pozvať ich aj na kultúrnu komisiu. 

 

primátor 

-keby sa nebolo znížilo to, čo sama navrhla, tak všetky súbory majú peniaze. V rámci mesta, 

čo sú plánované akcie, tak zostanú. 

 

Mgr. Brisudová 

-Vy ste znižovali, nie ja. Ja som dala návrh a Štrbová povedala, že to znížite tak, aby to mesto 

nebolelo. Tam bol navýšený rozpočet na kultúru. 

 

p. Štrbová 

-bol navýšený o prostriedky z VÚC, tie musíme použiť na akciu, na ktorú dostaneme. 
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Mgr. Brisudová 

-my sme navýšili rozpočet všetkým komisiám a iba kultúrnej komisii sa vyhodia na oči dve 

kultúrne inštitúcie, ktoré nedostanú financie. Prečo sa neznížilo aj iným organizáciám napr. 

školským... Komisiám sa navýšilo, aby vykonávali činnosť. V rozpočte mali 900 €? 

 

p. Štrbová 

-950 € folklórny súbor a spevokol 600 €. Mala znížiť 5.000 € na KD, tak znížila tam, kde to 

nie je také bolestivé. Zobrala zo miezd, toto 1.500 € a 2.000 z energií. 

 

Mgr. Brisudová 

-oslovíme vedúcich a pripravíme na budúce MsZ. Keby sme boli vedeli konkrétne, kde sa 

budú znižovať, tak by sme v tejto situácii neboli. 

 

prednosta 

-ekonómka dá do budúceho MsZ 

 

Bc. Tóčiková 

-p. Franek poslal ponuku na klimatizáciu do sobášnej miestnosti 4.200 € aj s daňou. Prepošle 

to p. Cifraničovej. 

 

p. Štrbová 

-bolo to vo vlaňajšom rozpočte 

 

Ing. Cifraničová 

-ponuky boli dávno urobené, nemusíme znova oslovovať 

 

p. Imrovič 

-sú tri roky staré 

 

Ing. Cifraničová 

-minulý rok bola jedna 

 

prednosta 

-keď viete, že je spoľahlivý, ďalšie ponuky nemusia byť 

 

primátor 

-budeme schvaľovať záverečný účet. Keď bude vôľa, môže sa teraz začať robiť. 

Z kapitálových výdavkov bude sa robiť cesta medzi garážami a toto, pokiaľ budete súhlasiť. 

 

prednosta 

-zaplatíme mu po schválení RO 
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Bc. Tóčiková 

-konštatovala, že poslala Ing. Cifraničovej e mail, aby ho potom oslovila 

 

prednosta 

-môžeme robiť aj zajtra 

 

p. Štefančík 

-oslovil viceprimátora, že aký tón používa voči kolegom. Ďalej konštatoval, že p. prednosta si 

dovolil vysmiať poslanca MsZ, ktorý hovoril k veci. 

Správa o stave nezamestnanosti, mala byť vyradená z programu. Potom mal otázky ohľadom 

oplotenia cudzieho pozemku, čo sa týka p. Nociara. Prečo sa na to neprišlo skôr? Prečo 

nepožiadal o to, kým neoplotil pozemok? 

K Podhorskej ul.: 

Zmluva s IT vykazuje znaky neplatnosti a protizákonnosti. Čl. 10, bod 2 píše sa, že IT majú 

oprávnenie na budovanie takýchto stavieb. Zistili sme, že to nie je pravda. Bolo dohodnuté, že 

suma za vykonanie týchto prác, faktúra bude uhradená po vykonaní všetkých prác. Tiež to nie 

je pravda. Časť bola uhradená 29. 12. Hovorí sa tomu dažďová kanalizácia a odvádzajú sa 

ňou splašky z domov, ktoré sú postavené nad ulicou. Podporovať odvod splaškov do vodného 

toku, hraničí so zákonom. 

Asfalt, ktorý sa dával na tú časť ulice medzi šachtami, keď p. Lehocký chcel, aby sa úsek 

potiahol ďalej od tej šachty, ktorá sa pripájala na nové potrubie stará kanalizácia, tak bola 

požiadavka na neho, aby si zaplatil 300 €. Asfalt, ktorý zostal vysypali na štrkovú cestu za 

garážami. Takto sa hospodári. 

Na viceprimátora mal otázku, že koľko škôl máme zapojených do programu na separovanie 

hliníkového odpadu. 

Keď niekto si dovolí prenajať majetok mesta bez súhlasu poslancov, tak to hraničí 

s porušením zákona.  

 

Mgr. Slavkovský 

-zapojili sme sa do projektu „Zdravie na tanieri“, kde bude treba spolufinancovanie 397 € a    

„Zvyšovanie efektivity vzdelávania žiakov so zdravotným znevýhodnením“500 € 

 

Mgr. Dirbáková 

-5.2. posielala žiadosť na školskú komisiu o pridelenie financií 24.000 € zo správy školských 

budov a tiež primátorovi a MsZ. 

Vyšla výzva na výstavbu telocvične, alebo rekonštrukciu. Projekt dávala do prvej výzvy, zo 

štátu je 150.000 €. V rozpočte mesta sa určite nenájde toľko financií, aby bolo dofinancované. 

Ani mini telocvičňa by z tejto sumy nevyšla. Mala vypracovaný projekt na 250.000.  

Poďakovala sa za finančné prostriedky na oplotenie školy. 

Teraz žiada 24.000 na tartanovú dráhu. Začína budovať detské ihrisko, ktoré má z projektu, 

ktorý podporil aj mesto. 

Je neúnosné, čo sa robí v okolí školy a na verejnom priestranstve, kde stojí pamätník. Aj 

pódium je v zlom stave. Natieralo sa staré. 
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MVDr. Balog 

-v komisii to bolo 

 

p. Štrbová 

-máme 104.000, tam je viacej žiadostí a o pridelení rozhoduje zriaďovateľ 

 

primátor 

-pozrieme sa na to 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta 

prítomným za účasť a rokovanie MsZ ukončil. 

 

 

 

Pavel GAVALEC                                           Ing. Pavel OLŠIAK 

   primátor                                                          prednosta MsÚ 

 

 

MVDr. Július BALOG                                 Zdenko RAČKO 

I.overovateľ                                                II.overovateľ 

 

Zapísala: Marta Kupčeková, vedúca správneho oddelenia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNI CA 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 10. 5. 2018 


